
Хашим Тачи: Ово је историјска недеља за Косово, прво УЕФА, а онда и визна либерализација
среда, 04 мај 2016 16:00

Председник Косова Хашим Тачи каже да препорука о визној либерализацији није
поклон, већ да је заслужено, док је Иса Мустафа навео да је то велики дан.

  

  

"Након вишедеценијске изолације, више неће бити чекања у реду испред амбасада и
одбијања виза", написао је Тачи у поруци на друштвеним мрежама, а преносе
приштински медији.

  

"То није био поклон, ми смо заслужили визну либерализацију нашим заједничким радом.
Кад радимо заједно, нема граница које би нас зауставиле. Честитам за данашњу визну
либерализацију и за јучерашње чланство у УЕФА. Ово је историјски важна недеља",
истакао је Тачи. 
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Европска комисија је данас предложила Савету ЕУ и Европском парламенту да укине
визе за грађане Косова за краћи боравак у земљама "шенгенске зоне", саопштила је ЕК. 

  

Комисија је такође објавила и позитивну процену у којој се наводи да је Косово испунило
захтеве за визну либерализацију, наводи се у саопштењу објављеном на сајту ЕК.
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